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Číslo zápisnice BA SZFB/Z-03/ 02.04.2024 

 

 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Zasadnutie RRBA  

Miesto konania zasadnutia On-line (MS Teams)  

Deň konania zasadnutia 02.04.2024 

Čas začiatku zasadnutia 21:33 

Čas ukončenia zasadnutia 22:40 

Predsedajúci Mgr. Michal Bortlík 

Zapisovateľ Miroslav Bukviš 

 

Členovia orgánu RRBA prítomní na zasadnutí 

Michal Bortlík, Miroslav Bukviš, Jozef Mlynarčík, Tomáš Chvála 

Členovia orgánu RRBA neprítomní na zasadnutí 

Patrik Bulko 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 3 

Uznášaniaschopnosť Áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 3 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Schvaľovanie programu BA SZFB 

4. Zaujatie stanoviska k podnetu klubu Hurikán Bratislava k výtržnosti fanúšika klubu ŠK Lido, 
ktorý svojim konaním zranil hráča klubu Hurikán Bratislava 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom - 

• boli predložené na zasadnutí k bodom - 

• sú archivované na Sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu 

 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Schôdzu otvoril predsedajúci p. Michal Bortlík, privítal zástupcov regionálnej rady na 

stretnutí a poďakoval im, že si našli čas. 
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Bod č. 2 Voľba zapisovateľa a overovateľa 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Predsedajúci Michal Bortlík navrhol za zapisovateľa Miroslava Bukviša a za overovateľa 

samého seba. Dal o návrhu hlasovať. 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/01-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Miroslava Bukviša, za overovateľa zápisnice p. Michala 

Bortlíka 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bortlík, Bukviš, Mlynarčík, Chvála) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Schvaľovanie programu BA SZFB 

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Schvaľovanie programu BA SZFB 

4. Zaujatie stanoviska k podnetu klubu Hurikán Bratislava k výtržnosti fanúšika klubu ŠK Lido, 
ktorý svojim konaním zranil hráča klubu Hurikán Bratislava 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

- M. Bortlík navrhol zaradiť do programu ako bod 4 “Výsledok preverovania odbornej 

spôsobilosti zdravotníkov na zápasoch BAM2 za mesiac február 2024“  (číslo 16057 ) 

Pôvodné body 4, 5 a 6 by sa zmenili na 5, 6 a 7 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/02-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

Program zasadnutia so zmenami nasledovne: 

1. Bez zmeny 

2. Bez zmeny 

3. Bez zmeny 

4. Výsledok preverovania odbornej spôsobilosti zdravotníkov na zápasoch BAM2 za 

mesiac február 2024 

5. Zaujatie stanoviska k podnetu klubu Hurikán Bratislava k výtržnosti fanúšika klubu 

ŠK Lido, ktorý svojim konaním zranil hráča klubu Hurikán Bratislava 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bortlík, Bukviš, Mlynarčík, Chvála) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 
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Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 
Výsledok preverovania odbornej spôsobilosti zdravotníkov na zápasoch 

BAM2 za mesiac február 2024 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

M. Bortlík informoval, že klub White Eagles Bratislava oznámil, že nevedia 
vydokladovať spôsobilosť osoby vykonávajúcej zdravotnú službu na zápase BAMM2 
číslo 16057. 
Navrhuje preveriť aj zvyšné zápasy White Eagles. Bude to ešte konzultovať 
s Bulkom. Navrhuje udeliť pokutu 100€ podľa príkladného sadzobníka pokút. 
M. Bukviš sa spýtal na konzistentnosť v návrhoch trestov, keď v predošlom prípade 
dostal klub KAPI Bratislava (Jánošíkovi zbojníci) len napomenutie a za ten istý 
priestupok sa navrhuje klubu White Eagles Bratislava pokutu 100€. 
V následnej diskusii zaznelo, že pri udeľovaní napomenutia klubu KAPI Bratislava 
zavážilo ich vyviňovanie sa uvádzaním dôvodov, prečo nemali zdravotníka na 
zápase a klub White Eagles Bratislava na svoju obranu nič neuviedol, preto sa 
navrhuje pokuta 100€. 
M.Bortlík ukončil diskusiu návrhom na hlasovanie, pretože na ďalšiu diskusiu nemal 
chuť ani náladu. 
T.Chvála povedal, že prípady sú z jeho pohľadu rozdielne a to v tom, že White Eagles 

nehľadali na svoju obhajobu argumenty je ich chyba, ktorá ich neospravedlňuje a udelením 

pokuty White Eagles sa zachová konzistentnosť v ich rozhodovaní.  

M.Mlynarčik sa tiež vyjadril, že z jeho pohľadu sú to rozdielne prípady.  

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Pretlmočené vyjadrenie klubu White Eagles Bratislava o tom, že osoba, ktorá 

vykonávala funkciu zdravotníka na zápase číslo16057 nemá požadované vzdelanie 

na výkon takejto funkcie. 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/04-2024 

Návrh uznesenia 

 

RRBA SZFB schvaľuje 

• Udelenie poriadkovej pokuty yo výške 100€  v rámci rozhodnutia RRBA-RO-68-2023-

2024, kedy družstvo White Eagles Bratislava nezabezpečilo na zápas BAM2 číslo 

16057 zdravotnú službu s odbornou spôsobilosťou vykonávať takúto funkciu 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bortlík, Mlynarčík, Bukviš, Chvála) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 
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• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 
Zaujatie stanoviska k podnetu klubu Hurikán Bratislava k výtržnosti fanúšika 
klubu ŠK Lido, ktorý svojim konaním zranil hráča klubu Hurikán Bratislava 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

M. Bortlík sa spýtal, či všetci členovia čítali vyjadrenia Lida, Hurikánu a organizátora 
Malaciek. Nenašiel v predpisoch bod, ktorý by bol porušený, na základe ktorého by 
bolo možné zápas kontumovať alebo udelovať pokuty. Aj keď je to veľmi 
neštandardná a nešportová udalosť, stačí interné riešenie družstva Lida, ktoré 
zakázalo danému rodičovi do konca sezóny navštevovať zápasy Lida. 
J.Mlynarčik tiež nenašiel v predpisoch možnosť zápas kontumovať a potvrdil, že divák 
(rodič jedného z hráčov Lida, ktorí hrali predmetný zápas) dostal pokyn od klubu Lido, aby 
sa nezúčastňoval ich zápasov.  
M.Bukviš sa vyjadril, že M.Bortlík a J.Mlynarčik by sa v rámci transparentného riešenia 
nemali vyjadrovať k prerokovávanému bodu z dôvodu ich konfliktu záujmov, nakoľko to bol 
zápas Hurikánu a Lida. Uvedomuje si ale, že zasadanie by bolo neuznášania schopné, 
pretože na prijatie uznesenia treba minimálne tri hlasy. M.Bortlík a J.Mlynarčik  
argumentovali v prospech svojich názorov, že sa necítia byť v konflikte záujmov a že RRBA 
pri tomto incidente nemá oporu v predpisoch ako niekoho potrestať a zhodli sa, že stačí 
interné klubové riešenie zo strany Lida.  
M.Bukviš sa spýtal, ako veľmi by musel byť hráč-dieťa zranené, aby nespochybňovali 
vážnosť incidentu, pretože podľa M.Bortlíka na videu nie je vidno, čo bolo hodené do hráča, 
( bola to fanúšikovská trúbka ) a J.Mlynarčík sa spýtal, aké vážne bolo to zranenie, či mal 
hráč zlomenú nohu. 
M.Bukviš navrhol aby bol tento podnet odstúpil na DK SZFB. M.Bortlík hľadal 
v disciplinárnom poriadku, či je to možné. M.Bukviš naliehal na skrátenie zasadnutia 
a navrhoval hlasovať o jeho návrhu. Bolo mu vytknuté, že svojimi návrhmi práve on 
predlžuje zasadnutia, nakoľko musia jeho návrhy hľadať v predpisoch. Diskusia bola búrlivá. 
M.Bortlík dal hlasovať o postúpení podnetu od klubu Hurikán Inspiro na DK SZFB. 
Zoznam podkladov k bodu 

 

• Podnet od klubu Hurikán Rača 

• Vyjadrenia rozhodcov 

• Vyjadrenie klubu Lido Bratislava 

• Vyjadrenie organizátora turnaja, zástupcu klubu 1.SC Malacky 

• Zápis v poznámkach E-ZOS v ISF k danému zápasu.  

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/04-2024 

Návrh uznesenia 

 

RRBA SZFB schvaľuje 

• Postúpiť zápis v poznámkach E-ZOS v ISF a podnet klubu Hurikán Rača na DK SZFB. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bortlík, Mlynarčík, Bukviš, Chvála) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 
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• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 6 Rôzne, diskusia 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

M.Bukviš sa spýtal, či zo strany regionálnych klubov prišli nejaké pripomienky k predpisom 

súťaží. M.Bortlík odpovedal, že do tej chvíle (02.04.2024) nikto nič neposlal. 

M.Bortlík informoval, že medaile na oceňovanie hráčov družstiev sú už pripravené. 

T.Chvála sa spýtal, čo má byť obsahom stretnutia s prezídiom v apríli. M.Bortlík informoval, 

že predpisy, pripomienky a návrhy na činnosť SZFB 

M.Bukviš sa spýtal či sa bude riešiť  mail od klubu 1. SC Malacky v ktorom klub upozorňoval, 

že 6 dní pred turnajom organizátor turnaja klub ŠK Florbal Modra ešte neposlal hlásenky. 

M.Bortlík povedal, že doteraz sa meškajúce hlásenky nepokutovali. J.Mlynarčík daný mail 

nevidel. Okolo dodržiavania včasného zasielania hláseniek sa spustila diskusia, ktorej 

výsledkom bolo konštatovanie J.Mlynarčíka, že ak sa doteraz meškajúce hlásenky 

nepokutovali, tak teraz by sa s tým nemalo začať. Hlásenky boli ešte do večera zaslané. 
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Bod č. 7 Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Michal Bortlík poprial všetkým pekný večer a poďakoval im za účasť. 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/02-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Miroslava Bukviša, za overovateľa zápisnice p. Michala 

Bortlíka 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/03-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia s odsúhlasenými zmenami 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/04-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Udelenie poriadkovej pokuty yo výške 100€  v rámci rozhodnutia RRBA-RO-68-2023-

2024, kedy družstvo White Eagles Bratislava nezabezpečilo na zápas BAM2 číslo 

16057 zdravotnú službu s odbornou spôsobilosťou vykonávať takúto funkciu 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/05-2024 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Postúpiť zápis v poznámkach E-ZOS v ISF a podnet klubu Hurikán Rača na DK SZFB. 
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NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 
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Predsedajúci – Michal Bortlík  

Zapisovateľ – Miroslav Bukviš  

Overovateľ – Michal Bortlík  

 

 


